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Å est novih mostova?
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Iako su u posljednjih nekoliko godina uloÅ¾ena znaÄ•ajna
 sredstva za razvoj saobraÄ‡ajne mreÅ¾e, obnovu i
 izgradnju mostova, trenutno stanje i broj mostova na 
 podruÄ•ju grada Banja Luka nije adekvatan sadaÅ¡njim
 rastuÄ‡im potrebama obima saobraÄ‡aja a ni po vaÅ¾eÄ‡im 
 standardima, izjavio je portparol Administrativne 
 sluÅ¾be grada Milenko Å ajiÄ‡.

Prema njegovim rijeÄ•ima tokom ove godine nove mostove Ä‡e graditi u Å¡est mjesnih zajednica.
 
 Planirani su novi mostovi preko Å¡argovaÄ•kog potoka na popreÄ•noj vezi Å¡argovaÄ•ki put - DrakuliÄ‡, potom preko
ÄŒeniÄ‡a potoka na LauÅ¡u u ulici Novaka PivaÅ¡eviÄ‡a, preko rijeke Vrbas u Rekavicama, Adi te u Donjim Kolima. U
toku je izrada projektne dokumentacije za dva velika mosta preko Vrbasa kod "Vitaminke" i u banjoluÄ•kom naselju
Dolac Ä•ija Ä‡e se gradnja planirati u buduÄ‡nosti - naglasio je Å ajiÄ‡.
 
 Prema njegovim rijeÄ•ima, tokom ove godine na podruÄ•ju Banje Luke za izgradnju novih i obnovu postojeÄ‡ih
mostova za koju je obezbijeÄ‘ena tehniÄ•ka dokumentacija, planirano je da se izdvoje sredstva u iznosu od 1.100.000
maraka.
 
 Iz Programa zajedniÄ•ke komunalne potroÅ¡nje za 2009. godinu za odrÅ¾avanje postojeÄ‡ih mostova, iz budÅ¾eta je
za izgradnju novih mostova izdvojeno 800.000 maraka, dok je za obnovu i odrÅ¾avanje postojeÄ‡ih odobreno 300.000
maraka - istakao je Å ajiÄ‡.
 
 ÄŒini se da su u najloÅ¡ijem poloÅ¾aju stanovnici ÄŒesme. Trenutno se renovira most kod Incela kojim se iz pravca
Incelovog bazena i MZ Ada moglo u ÄŒesmu, dok je viseÄ‡i most kod Vitaminke uzak i oÅ¡teÄ‡enog kolovoza. Redovi
automobila Ä•esto su dugi Å¡to pravi probleme mjeÅ¡tanima.
 
 Predsjednik Savjeta mjesne zajednice ÄŒesma Miladin MaliÄ•eviÄ‡ istakao je da postojeÄ‡i viseÄ‡i most
nezadovoljava potrebe stanovniÅ¡tva ovog dijela grada.
 
 - Nekoliko godina unazad traÅ¾ili smo izgradnju novog mosta koji bi imao dvije trake Ä•ime bi se olakÅ¡ao protok
saobraÄ‡aja i omoguÄ‡io prolaz autobusa gradskog i prigradskog saobraÄ‡aja - istakao je MaliÄ•eviÄ‡ i dodao da
postoje nagovjeÅ¡taji da Ä‡e se tokom ove godine pristupiti realizaciji izrade idejnog projekta za novi most u ÄŒesmi.
 
 Pored planiranja gradnje novih mostova, redovno se radi na odrÅ¾avanju postojeÄ‡ih mostova kako bi svakodnevno
mogli da zadovolje narastajuÄ‡e potrebe stanovniÅ¡tva.
 
 - Kada je rijeÄ• o tekuÄ‡em odrÅ¾avanju mostova, ovim radovima obuhvaÄ‡eni su mostovi preko Vrbasa u Srpskim
toplicama, drveni most u naselju ÄŒesma i drugi, vrÅ¡i se zamjena hrastovih talpi i iviÄ•nih letvi na pjeÅ¡aÄ•kim
mostovima, zamjena i popravka ograde... - zakljuÄ•io je Å ajiÄ‡.
 
 Stanje
 
 Na podruÄ•ju grada Banja Luka trenutno postoji 21 most, dva nadvoÅ¾njaka, Ä•etiri pasarele, a na prigradskom
podruÄ•ju izgraÄ‘ena su 54 mosta razliÄ•ite konstrukcije, raspona i duÅ¾ine u zavisnosti od gustine saobraÄ‡aja i
prepreka koje premoÅ¡Ä‡avaju.
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 (Glas Srpske) Izvor vijesti: banjalukalive.com
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